
 

                                       IMAM  HUSEIN  HODZIĆ 
 

Kada  bi dragi Allah  podario  mojoj Bosni  vise dobrih ljudi kao sto je efendija Husein, 

e, tada  bi Bosna  bila ono sto mi zelimo. 

 

Vidi  sta o njemu pise napredni-posteni i za BiH odan zitelj Trebinja. Cudim se da je 

imao snage i volje napisati ovako nesto o dobrom hinsanu Ef Huseinu  jer  oni obadvoica 

zive u grotlu cetnistva. Ima Trebinjaca  jos cestitih-srba, al se  ne usudjuju  javno isticati 

kao  Stevo Blazevic 

Stevi cestitamo na ljusdkoj hrabrosti i zahvalni  smo  da upucuje  druge Pravoslavce 

(Srbr) da i oni krenu naprednim sretnim pute.Putem pravde , istine  za svoju i svoje 

potomke sretniju buducnost 

 

Evo te Stevine  price u cijelosti; 

 

 

                                                        HUSEIN 

 
Trebinjski efendija Husein Hodzic je dosao u Trebinje prije  desetak  godina i definitivno 

vec  sada moze  se reci obiljezio jednu epohu humanosti,dobrocinstva,borbe za 

pravdu,istinu,zrtvu… 

Husein je neobican svestenik.Valjda je zahvaljujuci toj neobicnoj karakterlogiji uspio 

postati jedan od omiljenih Trebinjaca. 

Danas  ne postoji niko u Trebinju koji ce dobaciti nesto neukusno Huseinu. I oni  koji 

mrza Islam vole Huseina.jr on voli nezna da mrzi,to tjera ljude ma kakvi su da  mu barem 

ne dobace “balijo” 

Davno sam upoznao Huseina 

Prosli  smo mnogo toga. 

Ponosan  sam sto sam Huseinov prijatelj 

 

Neku  noc  smo zajedno kod mene kuci gledali nase protiv Francuza.Osjetio sam po prvi 

put u zivotu,upravo  tu noc da smo Husein I ja na raskrsnici.Sta dalje Husein je  morao 

pruziti ruku onima koji su  ga “pljuvali” I kao covjeka I kao svestenika 

Hallalio je,kako to on kaze mnogima,iako I dans  ovo malo Bosnjaka I ono puno sto ljeti 

pohode Trebinje dozivljavaju svakakve nepogode od strane lokalnih nacionalista,a to jos 

uvijek u Trebinju neosudjuje niko osim jedne  nevladine organizacije. 

Bosnjaci  su u istocnoj Hercegovini za duzi period etnicki ocisceni I na toj cinjenici 

Husein I ja pravimo raskrsnicu. 

Husein pokusava  finansiranjem obnove Hilandara,ktitorstvom u izgradnji jedne male 

crkve u Bileci te oprostom cak I dzelatima da udje u mozda sver politike,ili ostane 

Predsjednik Medzlisa. 

A  mozda ostane Imam, velika je to raskrsnic 

Njegov odnos prema zrtvi I etnickom  ciscenju Bosnjaka je ublazen jer  to su tako htjeli 

oni koji nijesu osjetili Trebinjski krizni stab Srbijanske I paravojne formacije Resora 



drzavne bezbjednosti, te kartu u jednom paravcu. S druge strane ja I dalje  mislim da u 

Trebinju ne postoje uslovi za izbore niti nedto slicno sve dok se iza resetaka ne  smjeste 

optuzeni za ratne zlocine ali I organizovani criminal,te vrati Vakufska zemlja I obezbijedi 

bezbjednost povratnika 

Izvinjenje  Dubrovniku se podrazumijeva 

Ja smijem ostati ovakav 

Husein isto misli  ali nesmije da govori. I zato je u situaciji  da oko njega oblijecu pred 

lokalne izbore oni koji I danas  smatraju da Trebinje nije etnicki ocisceno,kratko receno 

da  nije vjekovne  bruke domicilnog Srpskog zivlja I nesto parlamentaraca sa strane. 

Srecom ima nas  Srba  koji  smo manjina ali imamo DRUGACIJI  stav I on  se ponekad  

cuje.On kosta zivota,sih ljudskih prava.Ali istna je sveta I sa njom nema 

kompromisa.Zato zborim I zborimo borim se I borimo 

Taman onoliko koliko se to u Trebinju  jos ne  smije,ali ici cemo do kraja ako je istina u 

pitanju. 

Husein je silom prilika danas prijatelj I sa onima koji  su bili u kriznomstabu ali I sa 

onima koji  su ga nazivali”ludakom” ili pak onima koji su  na konstataciji javno izrecene 

u Medzlisu Trebinje da se u Trebinu desio zlocin I da trebaju odgovorni se 

izvinuti,poletili da kao toboz novinari,kazu ucesnicima okruglog stola da se u Trebinju 

nista  nije desilo 

Neki od tih  hoce  sa Huseinom kafu piti. 

S druge strane mnogo ih je koji Huseinu prilaze a krvavi su do lakta! 

No, u takvom ambijentu opstaje Husein,cestitboleciv,pravoljubiv. 

Prelijepo je  vidjeti Huseina u drustvu Srba,onih cestitih,sto ostse ljudi,ali I onih koji u 

ratu pokazase zvjerstva,Husein prasta. 

I stalno odasilje poruku mira onima koji  su zadugo narusili Trebinjski mir. 

Cas  je poznavati Huseina, ajos veca shvatiti lairint kroz koji prolazi.Jer to je ziva istorija 

To je raskrsnica. 

HOCEMO LI I U OVE IZBORE UCI SA DZELATIMA I ORGANIZOVANIM 

KRIMINALCIMA ILI CE POLICIJA I PRAVOSUDJE POCISTITI TEREN ZA 

DENAFIKACIJU TREBINJA. 

DOBRI LJUDI POPUT Huseina samo na cistom terenu mogu dovesti trebinje u drustvo 

prosperitivnih,otvorenih,tolerantnih gradova. 

SVE POSTALO JE ISTO 

A U TREBINJU ISTO NIJE „DOBRO ZA SVE‟ NITI JE “OVAKO BILO”..BEZ TA 

DVA  TRENUTNA POSTULATA TREBINJE NOZE I MORA NAPRIJED. 

U TKVOM TREBINJU SVOJE OGROMNE I ISKRENE VEZE SA POSLOVNIM 

SVIJETOM ISKORIUSTITCE I HUSEIN. 

JER HUSIN JE TREBINJE  I TREBINJE JE HUSEIN  ! 

SVI KOJI ZNAJU EFENDIJU HUSEINA HODZICA POTVRDITCE  VAM 

VELICINU HUSEINOVU. 

VJERUJEM  DA CE MJERILA VRIJEDNOSTI KOJA  SA SOBOM NOSI HUSEIN 

HODZIC  BITI MJERILA KOJA CE KRASITI TREBINJE NAKN LOKALNIH 

IZBORA 

MORAM ZA KRAJ RECI DA NE POSTOJI  RIJECI KOJE MOGU OPISATI 

DOBROTU I HUMANOST HUSEINA HODZICA 

PROSTO ZATO STO EMOCIJE NE STAJU NA PAPIR 



A SVI MI HUSEINOVI PRIJATELJI SMO OSJETILI ITEKAKO TE EMOCIJE TU 

LJUDSKOST,TU NEOPISIVOST 

Blazo  Stevovic 

13.10.2011 godine 

 


